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Mobiel slachten  -  Regelgeving

In antwoord op vraag P-006096/2020 gaf Europees commissaris Kyriakides toelichting bij 
de Europese reglementering inzake mobiele slachtinstallaties. Mijn eerdere vraag daarover 
in december 2020 ging nog uit van een niet-verlenging van de huidige regels daaromtrent, 
maar de commissaris geeft aan dat ze wel degelijk mogen blijven functioneren binnen de 
voorheen geldende contouren. Mijn excuses indien dit het antwoord van de minister zou 
kruisen.

Opmerkelijk in het voornoemde antwoord is dat de commissie zelf ambitieuzere 
doelstellingen uitspreekt inzake mobiel slachten:

“In addition to such mobile slaughterhouses, the Commission is proposing a new possibility 
to slaughter at the farm by allowing stunning and bleeding of the animal at the farm, 
followed by immediate transport of the bled animals to a slaughterhouse. This proposed 
revision of Regulation (EC) No 853/2004(1) is thus fully in line with the Farm to Fork 
Strategy approach as it tries to avoid stress to animals during transport. In order to ensure 
the hygienic and timely transport of these animals to the slaughterhouse, the number of 
animals slaughtered at the same occasion, has been limited.”

Er valt uit het antwoord op te maken dat een en ander deel zou uitmaken van een algemeen 
geplande revisie van het dierenwelzijnsbeleid tegen 2023.

Hoe staat Vlaanderen tegenover de besliste verlenging van de huidige regeling inzake 
mobiel slachten? Hoe staat de minister tegenover de aangekondigde verbreding, waarbij 
verdoven en leegbloeden van dieren ter plaatse wordt toegestaan zonder te versnijden?
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Zoals aangegeven in het antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 49 van 26 oktober 2020 
juich ik het Europese initiatief sterk toe. 

Binnen mijn landbouwbeleid zijn er geen juridische obstakels om mobiel slachten te 
implementeren in Vlaanderen. 

De aandachtspunten waar initiatiefnemers mee rekening moeten houden situeren zich op 
vlak van voedselveiligheid (EU & Federaal voedselveiligheidbeleid), dierenwelzijn (EU & 
Vlaams dierenwelzijnsbeleid) en omgeving (EU & Vlaams Omgevingsbeleid). 


